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2015Z14604 

Vragen van de leden Smaling en Merkies (beiden SP) aan de Staatssecretaris 
van Infrastructuur en Milieu en de Minister van Financiën over de 
voorgenomen verkoop van busbedrijf Qbuzz door de NS (ingezonden 
11 augustus 2015). 

Vraag 1
Wat vindt u van het bericht dat de NS voornemens is om Qbuzz te verkopen 
en de eventuele opbrengst te investeren in een aandeel in Thalys?1 

Vraag 2
Wat is de reden dat de NS het busbedrijf Qbuzz wil verkopen? Hangt dit 
samen met de eerdere fraude bij de aanbesteding van openbaar vervoer in 
Limburg of is hier een andere reden voor? 

Vraag 3
Hoe past de verkoop van het busbedrijf bij de ambitie van de NS om tot beter 
deur-tot-deur-aanbod te komen voor de reiziger? 

Vraag 4
Is er overleg met uw ministeries over de verkoop van busbedrijf Qbuzz? Zo 
ja, in welke fase bevindt dit overleg zich? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Welke gevolgen heeft de mogelijke verkoop van Qbuzz voor de joint venture 
tussen NS en HTM? 

Vraag 6
Welke gevolgen heeft de eventuele verkoop van Qbuzz voor het personeel en 
op welke wijze wordt het personeel betrokken bij het proces? 

Vraag 7
Welke andere mogelijkheden heeft de NS om een belang te verwerven in 
Thalys zonder hiervoor Qbuzz te verkopen? 

1 «NS wil corrupt Qbuzz aan Fransen verkopen», De Telegraaf, 5 augustus 2015
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Vraag 8
Acht u het verstandig om wederom een Nederlands busbedrijf aan een 
buitenlands staatsbedrijf te verkopen? Zo ja, kunt u dit toelichten? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Hoogland (PvdA), ingezonden 7 augustus 2015 (vraagnummer 2015Z14580)
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